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معرفی مدیر جدید تیم فوتبال تراکتور 

عصرآزادی / سرویس ورزش�ی: اکبر ذوالمجیدیان به عنوان مدیر تیم فوتبال 
تراکتور معرفی شد.

عصرآزادی: ایوب بهتاج سرپرست مدیرعاملی باشگاه تراکتور طی حکمی ضمن قدردانی 
از زحمات و تلاش های کاظم محمودی ، اکبر ذوالمجیدیان را به س��مت مدیر جدید تیم 

تراکتور منصوب کرد.
ذوالمجیدی��ان از بازیکن��ان تیم تراکتور در دهه 70 بوده و س��ابقه ب��ازی در تیم های 

استقلال تهران و ذوب آهن اصفهان را نیز در کارنامه خود دارد.

نامزدهای انتخابات هیات فوتبال آذربایجان شرقی 
مشخص شدند

با انصراف یکی از نامزدهای انتخابات هیات فوتبال اس�تان آذربایجان شرقی، 
تعداد نهایی نامزدهای آن به سه نفر رسید.

به گزارش ایرنا، مجمع عادی انتخابات هیات فوتبال آذربایجان ش��رقی با دستور جلسه 
انتخابات ریاست و  هیات رئیسه هیات فوتبال استان روز 25 مرداد جاری برگزار خواهد 

شد.
 مجم��ع انتخابات رئیس هیات فوتبال آذربایجان ش��رقی  با حضور رئیس فدراس��یون 
فوتبال کش��ور و مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان ش��رقی، رؤسای هیات های فوتبال 
شهرستان های استان و نمایندگان باشگاه های تبریز برگزار می شود و پس از رای گیری، 

رئیس جدید هیات فوتبال استان برای چهار سال آتی معرفی خواهد شد.
بر اساس پیگیری های صورت گرفته، چهار نفر برای انتخابات هیات فوتبال استان ثبت 
نام کرده بودند که با انصراف علی حیدرپناه، آقایان جواد شش��گلانی، جواد قربان زاده و 

یاسر نجف زاده برای تصدی سکان این نهاد رقابت خواهند کرد.

صبح به خیرِ بمبِ جدیدِ پرسپولیس به ارتش سرخ
خری�د جدید تیم فوتبال پرس�پولیس اولین پیام خود را ب�رای هواداران این 

تیم ارسال کرد.
به گزارش ایرنا، یورگن لوکادیا مهاجم جدید تیم فوتبال پرسپولیس به صورت رسمی 
به این باشگاه پیوست تا هواداران این تیم بیش از پیش از نقل و انتقالات تیم خود راضی 
باش��ند.  این مهاجم هلندی و 2۸ س��اله که س��ابقه بازی در تیم های بوخوم، هوفنهایم، 
آیندهوون و برایتون را در کارنامه خود دارد، در اولین واکنش خود به این اتفاق، پوستر 
منتشر شده از سوی باشگاه پرسپولیس را در اینستاگرام خود منتشر کرد و نوشت: صبح 

بخیر ارتش سرخ!
این س��تاره هلندی به زودی قرار است به تمرینات پرسپولیس ملحق شود و اگر اتفاق 

خاصی رخ ندهد، از هفته دوم برای تیمش به میدان خواهد رفت.

جام کنفدراسیون مردان آسیا؛ شکست تیم والیبال 
جوانان مقابل چین

تیم والیبال جوانان ایران در جام کنفدراس�یون مردان آسیا برابر تیم مدعی 
چین متحمل شکست شد.

به گزارش ایرنا، مرحله دوم مس��ابقات والیبال جام کنفدراس��یون مردان آس��یا از روز 
پنجشنبه 20 مرداد آغاز شد و در روز دوم مسابقات با برگزاری مسابقه ایران و چین در 

شهر ناخون پاتوم تایلند پیگیری شد.
تی��م ملی چین یکی از مدعیان قهرمانی در این دوره که با ترکیب اصلی بزرگس��الان 
خود به این رقابت ها آمده است، با نتیجه ۳ بر ۱ و امتیاز )25 بر ۱۹، 25 بر 22، 2۱ بر 

25 و 25 بر ۱۶( تیم جوانان ایران را شکست داد.
تیم ایران بازی را با ترکیب عرشیا به نژاد، امیرمحمد گلزاده، یونس جوان، پوریا خانزاده، 

یوسف کاظمی، عرفان نوروزی و سجاد جلوداریان )لیبرو( آغاز کرد.
قضاوت این دیدار را جاتوپور کا از تایلند به عنوان داور اول و مینگ کائه از چین تایپه 

به عنوان داور دوم به عهده داشتند.
ب��ه این ترتی��ب تیم والیبال جوان��ان ایران که ب��رای آمادگی بهتر جه��ت حضور در 
رقابت های قهرمانی آس��یا در این تورنمنت حاضر ش��ده بود، در گروه F س��وم شد و در 

ادامه این مسابقات باید برای کسب رده پنجم تا هشتم به مصاف رقبای خود برود.

کسب ۲ نقره تاریخی برای اسکی روی آب در آسیا
»عب�اس ناط�ق ن�وری« و »ابوالفضل زمانیان« با کس�ب ۲ نش�ان نقره اولین 
مدال های تاریخ اس�کی روی آب ایران در مس�ابقات آسیایی بخش قایق را به 

ثبت رساندند.
به گزارش ایرنا، در مرحله نهایی مس��ابقات اس��کی روی آب قهرمانی آسیا که در شهر 
»چ��ون چئون« کره جنوبی در جریان اس��ت »عباس ناطق نوری« ملی پوش باس��ابقه و 
کاپیتان تیم  ملی اسکی روی آب ایران در فینال رشته پرش رده سنی بزرگسالان ضمن 
ایس��تادن در جایگاه دوم به مدال نقره دس��ت یافت و اولین مدال آس��یایی تاریخ اسکی 
روی آب ایران را به ارمغان آورد. ناطق نوری تنها رکورددار رش��ته پرش در ایران اس��ت. 
»ابوالفضل زمانیان« نیز در مرحله نهایی رشته اسلالوم رده سنی زیر ۱7 سال یک نشان 
نقره دیگر برای کشورمان  بدست آورد تا دومین مدال تاریخ ایران در قاره کهن به تصویر 
کش��یده شود. در روز پایانی این رقابت ها س��روش سبحانی در فینال رشته ویک بورد و 

حمید قدمی در مرحله نهایی رشته اسلالوم بالای ۴5 سال به مصاف رقبا می روند.

نابغه تنیس همدان مدال طلای بازی های کشورهای 
اسلامی را کسب کرد

رییس هیات تنیس روی میز همدان گفت: »ش�یما صفایی« بانوی تنیس روی میز 
این اس�تان موفق به کس�ب مدال طلا در بازی های همبس�تگی کشورهای اسلامی 

شد.
»زهره ابوطالبیان« در گفت وگو باخبرنگار ایرنا اظهار داشت: دیدار نهایی بخش تیمی تنیس 
روی میز بازی های همبس��تگی کشورهای اس��لامی در قونیه و بین ایران و ترکیه برگزار شد 
که تیم ملی کشورمان که شیما صفایی از همدان را در ترکیب داشت، با شکست حریف خود 
به مقام قهرمانی رس��ید. ترکیه میزبان این مسابقات دوم شد و تیم های ازبکستان و مالدیو به 
مدال برنز مشترک دست یافتند. شیما صفایی برای نخستین بار در این مسابقات حضور یافت 
و این در حالیست که او در رده سنی جوانان قرار دارد. رییس هیات تنیس روی میز همدان 
با اش��اره به دعوت از بانوی همدانی به اردوی تیم ملی نوجوانان گفت: س��تایش ایلوخانی از 

همدان به این اردو دعوت شده است.
طالبیان افزود: اردوی تمرینی نوجوانان دختر کشور از فردا شنبه تا هفتم شهریور در سالن 

امیر احتشام زاده تهران برگزار خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: این اردو که به منظور حضور در رقابت های نوجوانان آسیا تدارک دیده 
ش��ده و نیلیا نقیبی )تهران( ، س��تایش ایلوخانی )همدان( و یس��نا مهری فر )اردبیل( حضور 
دارند. ابوطالبیان ادامه داد: مریم معظمی س��رمربی تیم ملی نوجوانان تمرین دعوت شدگان 

به این اردو را برعهده دارد.
همدان با داشتن 500 ورزشکار از قطب های اصلی تنیس روی میز کشور است.

در  گف�ت:  والیب�ال،  مل�ی  تی�م  س�رمربی 
رقابت های قهرمانی جهان به دنبال کسب رده 

بهتری نسبت به دوره های قبل هستیم.
ب��ه گزارش ایرنا، بهروز عطایی س��رمربی تیم ملی 
والیب��ال در حاش��یه تمرین تیم ملی ب��رای حضور 
در مس��ابقات قهرمانی جهان اظهار داش��ت: بچه ها 
وضعی��ت خوب و قاب��ل قبولی در تمرین��ات دارند. 
بعد از یک اس��تراحت کوتاه پس از بازگشت از لیگ 
ملت ها، تمریناتمان را آغاز کردیم و بچه هایی که در 
ای��ران تمرین می کردند یا مصدوم بودند، نیز به تیم 
اضافه ش��دند، طبیعی بود در 2، ۳ روز اول در بحث 
هماهنگی دچار چالش باش��یم اما در ادامه وضعیت 
بهتر ش��د. در مجموع در وضعیت مطلوبی تیم قرار 
دارد و امی��دوارم پس از حضور در جام واگنر و انجام 

بازی های تدارکاتی با ایده آل ترین وضعیت برسیم.
وی در ادامه درباره بازیکنان دیگری که به ترکیب 
تیم نس��بت به لی��گ  ملت  ها اضافه ش��ده اند، خاطر 
نش��ان کرد: ج��واد معنوی نژاد که در ای��ران با تیم 
ب تمرین می کرد به تیم ملحق ش��ده اس��ت،  اصغر 
مجرد و جواد کریمی هم پس از رهایی از مصدومیت 
تمرینات ش��ان را آغ��از کردن��د و ب��ه وضعیت قابل 

قبولی رس��یده اند. مجرد ش��رایط خیلی خوبی دارد 
و کریمی هم ح��دود ۸0 درصد به آمادگی مطلوب 
رس��یده اس��ت. میثم صالحی هم با تیم تمرین کرد 
اما مصدومیتش به گونه ای اس��ت که نمی تواند تیم 
مل��ی را در جام واگنر و رقابت ه��ای قهرمانی جهان 
همراهی کند. میثم ش��ب گذش��ته به ایتالیا رفت تا 

روند درمانی اش را پیگیری کند.

سرمربی تیم ملی والیبال در پاسخ به سوالی درباره 
رقابت زیادی در پست های مختلف برای رسیدن به 
ترکیب اصل��ی وجود دارد، هم اظهار داش��ت: همه 
مربیان این چالش را دوس��ت دارن��د و علاقه دارند 
تعداد بازیکن خوب ش��ان در تیم بیشتر شود و یک 
رقابت س��الم تنگاتنگ بین بازیکنان برقرار باش��د، 
خیلی خوشحالم بازیکنان خوبی در تیم در کنار هم 

هس��تند و این مس��ئله می تواند م��ا را برای انتخاب 
لیس��ت نهایی و ترکیب اصلی دچار چالش کند که 

این موضوع برای من خوشایند است.
وی در پاس��خ به س��وال ایرنا درباره تغییر جدول 
بازی ه��ای قهرمانی جهان در این دوره، تصریح کرد: 
برنامه این دوره با اس��تاندارهایی که دوره های قبل 
برگزار ش��د متفاوت اس��ت و مشخص نبودن جدول 

بازی ها در مراحل بعد کار ما را سخت می کند.
عطایی در پایان درباره هدف از حضور در قهرمانی 
جه��ان گف��ت: یک اس��تراتژی تا المپی��ک طراحی 
کرده ایم تا آن مسابقات به بالاترین کارایی و کیفیت 
برس��یم. به همی��ن خاطر در قهرمانی جهان س��عی 
می کنی��م بازی به بازی جلو برویم و بهترین بازی را 
به نمایش بگذاریم.  در دوره های قبلی حضورمان در 
قهرمانی جهان تنها در یک دوره ششم شده ایم و در 
بقیه دوره ها مقام های هفدهم، بیس��ت و یکم و ... را 
کس��ب کرده ایم و در آخرین دوره هم با کولاکوویچ 
در رده س��یزدهم قرار گرفتیم و این نش��ان می دهد 
والیب��ال م��ا در قهرمانی جه��ان در چ��ه رده هایی 
 ب��وده ام��ا امیدواریم در ای��ن دوره مق��ام بهتری را 

کسب کنیم.

پیشکس�وت باش�گاه س�تقلال گفت: به طور قطع آبی پوش�ان 
یکی از مدعیان قهرمانی در لیگ امس�ال است اما کار سختی در 
پیش داریم با این وجود فکر می کنم لیگ جذابی را امسال شاهد 

خواهیم بود.
امین منوچهری در گفت وگو با خبرنگار ورزشی ایرنا درخصوص شروع 
فصل جدید برای تیم فوتبال اس��تقلال اظهار داشت: تمام اعضاء باشگاه 
خصوصا بازیکنان و مربیان ارزش و س��طح تیم را می دانند. آمادگی برای 
ش��روع فصل خوب اس��ت. ما باید رقابت ها را با تیم سپاهان شروع کنیم 
که تیم خوبی اس��ت و فکر می کنم این مسئله برای ما بد نیست که اول 
فصل را جذاب و س��خت ش��روع کنیم و تلاشمان در تمام فصل را پایین 
نیاوریم. رکورد بدون شکس��ت استقلال به این زودی ها نخواهد شکست 
و بازیکنان اگر جدیت داش��ته باشند، می توانند باز هم قهرمانی را نصیب 

خودشان کنند.
پیشکسوت باشگاه اس��تقلال درباره سرمربی جدید این تیم بیان کرد: 
به نظرم ریکاردو س��اپینتو یکی از افرادی اس��ت که به راحتی توانست با 

فوتب��ال ایران ارتباط برق��رار و خودش را به فرهنگ ما نزدیک کند. برای 
قضاوت این مربی کمی زود اس��ت و باید اجازه دهیم او تا نیم فصل کار 
خ��ودش را ادام��ه دهد و بعد در م��ورد وی صحبت کنی��م زیرا در حال 
حاضر تمام صحبت ها از روی امیدها و تصورات اس��ت نه از روی عملکرد 
و کارنامه. نیازی نیس��ت نگران باش��یم که در آخر نیم فصل کار به جایی 
برسد که از آمدن این سرمربی پشیمان بشویم زیرا اگر مشکلی هم ایجاد 

شود، افرادی هستند که به آن رسیدگی و مشکلات را حل کنند.
وی با اشاره به نقل و انتقالات استقلال نیز خاطر نشان کرد: آبی پوشان 
نیاز چندانی به بازیکن نداش��تند زیرا تیم ما در فصل قبل استخوان بندی 
خوبی داشت و توانست نتیجه خوبی نیز بگیرد و تقریبا اسکلت تیم برای 
این فصل حفظ شده است. پیشنهاد می کنم امسال هم به مصطفی آجرلو، 
مدیرعامل باش��گاه، اعتماد کنیم و اجازه دهیم بازیکنانی که با مشورت و 
س��فارش س��اپینتو انتخاب شدند، کار خودش��ان را انجام دهند و دور از 

حواشی با آرامش تمام بتوانند بر رقابت ها تمرکز کنند.
منوچهری در مورد آکادمی و بازیکنان پایه های استقلال عنوان کرد: با 

توجه به تلاش هایی که در حال انجام اس��ت نتیجه خوبی خواهیم داشت 
ام��ا هنوز بازیکنان آمادگی لازم برای ورود به تیم  بزرگس��الان را ندارند. 
کمی زیر ساخت ها باید مورد توجه قرار گیرند تا بازیکنان از لحاظ ذهنی 
و بدن��ی بتوانند در رقابت های جدی تر حضور پیدا کنند. فکر می کنم اگر 
با همین روند پیش برویم تا 2-۳ سال دیگر بتوانیم بازیکنان خوبی را به 

تیم بزرگسالان تزریق کنیم.
وی اف��زود: مدیران خوبی پای کار می آیند و بعد از مدت کوتاهی زمان 
مدیریت آن ها تمام می ش��ود و ما دوباره باید ب��رای مدیر جدید اهمیت 
تیم های پایه را جا بیاندازیم و به این ش��کل روند آکادمی کند می ش��ود. 

بهتر است مدیران با ثبات، انتخاب شوند.
مربی تیم نونهالان اس��تقلال با امیدواری از نتیجه نهایی اس��تقلال در 
ای��ن فصل گفت: قطعا ما یکی از کاندیداه��ای قهرمانی خواهیم بود ولی 
کار س��ختی در پیش داریم و اگر رقابت ها در شرایط سالم و برابر باشد و 
مشکلات داوری نیز کم شود، جذابیت بسیار بالایی را در این فصل شاهد 

خواهیم بود.

منوچهری: استقلال مدعی اصلی قهرمانی است

ملی پ�وش والیبال با انتقاد از پاداش ۱۸ میلیونی برای حضور در 
لیگ ملت ها گف�ت: امکانات اردویی و تمرینی تیم ملی هیچ وقت 

کامل نبوده است.
به گ��زارش ایرنا، میلاد عبادی پور در حاش��یه تمرین تیم ملی والیبال 
درباره دادن بازوبند کاپیتانی به سید محمد موسوی گفت: آقای موسوی 
بزرگ تر تیم هس��تند و در س��ال های قبل هم وقتی آقای معروف از بازی 
بیرون می رفت، بازوبند به آقای موسوی می رسید. موسوی پیشکسوت ما 
هس��ت و بیش��تر از همه ما میدان دیده  و به نظرم شایسته کاپیتانی تیم 

ملی بود چون هم از نظر سنی و تجربی بالاتر از ما بود.
عبادی پ��ور در ادام��ه درباره رقابت های قهرمانی جهان، اظهار داش��ت: 
تورنمنت خوبی را در لیگ ملت ها پش��ت سرگذاشتیم اما  همه می دانند 
که ش��رایط رقابت های قهرمانی جهان با مس��ابقات دیگر فرق می کند و 
هم از لحاظ ذهنی و هم جسمی باید آماده مسابقات شویم. تا اینجا همه 
چی��ز خوب پیش رفته اس��ت و امیدواریم مانند لیگ ملت ها در قهرمانی 

جهان هم خوب کار کنیم.
کاپیتان تیم ملی والیبال در واکنش به  انتقادات محمد موسوی، گفت: 
هیچ موق��ع از امکانات فدراس��یون صحبت نکرده ایم، چ��ون هیچ موقع 
امکانات کاملی نداشته ایم، هر چیزی که موسوی گفته است درست است. 
ما برای ش��رکت در لیگ ملت ها دو ماه خارج از کش��ور و دور از خانواده 

بودی��م و همه می دانند با چه فش��اری بازی کردی��م اما آخرش به ما ۱۸ 
میلیون پاداش دادند و اگر این را نمی دادند خیلی سنگین تر بود.

وی اف��زود: م��ن از ط��رف خ��ودم و بازیکنان می گویم که ش��خصیت 
ملی پوش��ان را اینطور نمی بینم که بعد از دو ماه دوری و زحمت کشیدن 
و نداش��تن زمانی برای استراحت که تیم نه پزشک و نه ماساژور داشت و 

ناقص اعزام شد، بیایم ۱۸ میلیون پاداش بگیریم.
عبادی پور خاطرنش��ان کرد: ما از 20۱۳ در لیگ جهانی و در ادامه در 

لیگ ملت ها بازی می کنیم اما بازیکنان یک قران هم از پاداش فدراسیون 
جهانی که به تیم ها برای این مسابقات داده می شود، نگرفته اند. در جلسه 
با مسئولان فدراس��یون جهانی مطرح کردیم و آنها فاکتور آوردند که ما 
این پول را به فدراسیون پرداخت کردیم و اینکه دست فدراسیون رسیده 

یا نه کاری ندارم اما این پول حق بازیکنان است.
ملی پوش والیبال با اش��اره به کمبود امکانات در اردو و تمرین، تصریح 
کرد: در اتاق پزش��کی سالن تمرین یک دستگاه لیزر داریم که برای ۱5، 
20 س��ال پیش است، الان یک بازیکن مصدوم ش��ود، چه کار می توانند 
بکنند. ما تا پارسال برای تهیه مکملی که در تیم ملی استفاده می کنیم، 
500، ۶00 دلار از جی��ب خودمان هزین��ه می کردیم و بعدش می آمدند 
۳50 دلار پ��ول توجیبی به ما می  دادند که بای��د از جیب خودمان پولی 

روی آن می گذاشتیم و مکمل می خریدیم.
وی ب��ا بی��ان اینکه ت��ا  درباره این مش��کلات صحبت نک��رده بودیم، 
گفت: اولین بار موس��وی و حالا من بیان کردیم و ش��رایط امس��ال بدتر 
هم ش��ده اس��ت. فقط به عش��ق مردم بازی می کنیم، چون می دانیم که 
چقدر بعد از بردهایمان خوشحال می شوند و چقدر پس از باخت هایمان 
ناراحت می ش��وند. پیام های خیل��ی زیبایی از م��ردم دریافت می کردیم 
 ک��ه روحیه خوبی به ما می داد که با جنگندگی بیش��تری در مس��ابقات 

به میدان برویم.

عبادی پور: پاداش ۱۸ میلیونی را نمی دادند سنگین تر بود

عطایی: در قهرمانی جهان به دنبال رده بهتری نسبت به دوره های قبل هستیم

کامرانی فر: کمیته بدوی تا زمان انتخابات می تواند در مورد 
صلاحیت کاندیداها تصمیم  بگیرد

 موسوی و توصیه هایی که
 باید جدی می گرفت

دبیرکل فدراس�یون فوتبال گفت: کمیته بدوی مستقل 
است و اگر در چند روز آینده به نتیجه برسد که صلاحیت 
هر کدام از کاندیداها مش�کلی داشته، می تواند تغییرات 

را اعمال کند.
به گزارش ایرنا، حس��ن کامرانی ف��ر در گفت وگویی تلویزیونی 
اظهار داشت: کمیته بدوی و استیناف کمیته های مستقل هستند 
که توسط مجمع در سال ۹۹ به مدت ۴ سال انتخاب شدند و اگر 
قرار باشد تغییراتی در آن به وجود بیاید، مجمع باید این تصمیم 
را بگیرد. بنابراین وقتی مجمع انتخاباتی پیش رو داریم، کمیته ها به صورت مستقل کار کردند. تمام بررسی ها 
در مورد نامزدها و دیگر کارهای انتخابات انجام شد. برخی افراد مدارک ناقص داشتند و ما زمان دادیم و برخی 
آن را کامل کردند. برخی هم اعتراض خود را به استیناف داشتند و  آن ها نیز نظر نهایی خود را به کمیته بدوی 

دادند و سپس نظر نهایی خود را اعلام کردند. 
وی در مورد رد ش��دن س��ه نامزد فدراس��یون فوتبال عنوان کرد: امیررضا واعظ آشتیانی، علیرضا اسدی و 
محمد آخوندی تجارب بسیار خوبی در ورزش دارند و من حرف دلم این است که تمام این عزیزان در انتخابات 
حضور داش��تند تا مجمع انتخاب می کرد. اما چند موضوع وجود داش��ت. این افراد باید یک مقدار زودتر وارد 
بحث انتخابات می شدند. بحث دیگر موضوع تاییدیه است که باید اعضای مجمع آن ها را تایید کنند. مقرراتی 
داریم که کاملا واضح است و به موضوع 5 امضا برای ریاست توضیح داده شده است. کمیته بدوی اعلام می کند 
که باید نایب رئیس هم اعلام ش��ود اما این کار نش��ده بود.  کامرانی فر در مورد خبری که در سایت فدراسیون 
منتشر شد اما تغییر کرد گفت: ما چیزی را تغییر ندادیم. تنها موضوع این بود که وقتی ابتدا خبر روی سایت 
رفت، ما نوشته بودیم کمیته بدوی و استیناف باید نظر نهایی بدهند که این اشتباه بود و ما کمیته استیناف 
را حذف کردیم و هیچ تغییر دیگری پیدا نکرده است. کمیته بدوی مستقل است و اگر در چند روز آینده به 
نتیجه برسند هر یک از اعضایی که مشکل داشته باشند، تغییرات را اعمال خواهند کرد.  دبیر کل فدراسیون 
فوتبال تصریح کرد: تا زمانی که در فدراسیون باشم، تمام مقررات را رعایت خواهم کرد. نمونه بارز این موضوع 
این اس��ت که هم AFC و هم فیفا هیچ ایرادی نگرفتند. قول می دهم این انتخابات دقیقا مطابق اساس��نامه 
پیش خواهد رفت. مجمع انتخاباتی در س��الن همایش های صدا و سیما در روز هشت شهریور ساعت ۹ صبح 
برگزار می شود. وی درباره دودستگی و استوری های بازیکنان تیم ملی فوتبال در اینستاگرام بیان کرد: یکی از 
دلایلی که ما در مجمع قبلی، تاریخ جدید مجمع انتخاباتی را تصویب کردیم این بود هر چه سریع تر اعضای 
هیئت رئیسه به حد نصاب برسد تا جلسات برنامه ریزی برگزار شود. هر اتفاقی که در مورد فوتبال بیفتد، باید 
در جلس��ات به تصویب برس��د. خیلی افراد پیشنهاد دادند مجمع بعد از جام جهانی برگزار شود اما ما تصمیم 
گرفتیم این کار زودتر انجام ش��ود. البته من باید بگویم بس��یاری از مسائل، مواردی است که تنها در رسانه ها 
مطرح می ش��ود. من به عنوان دبیر کل برخی اوقات چیزهایی می ش��نوم که واقعیت ندارد و از طرف ما نبوده 
اس��ت.  کامرانی فر افزود: یک س��ری اختلاف نظرهایی بین بازیکنان بوده اما به نظر فدراسیون و اهالی فوتبال 
این موضوعات نباید رخ می داد. بازیکنان تیم ملی نباید وارد این مس��ائل ش��وند. همانطور که دیدید کمیته 
فنی فدراس��یون تصمیم گرفت سرمربی تغییر کند اما اعضای هیئت رئیسه به دلایل مختلف تصمیم گرفتند 
سرمربی بماند. ما با بازیکنان صحبت کردیم و این اطمینان را می دهیم که نگاه و حس همه بازیکنان تیم این 
است که برای سربلندی تیم تلاش کنند. بازیکنان ما علاوه بر فعالیت های فنی، الگوهای اخلاقی نیز هستند. 
دبیرکل فدراس��یون فوتبال در خصوص دیدارهای تدارکاتی که قرار اس��ت در هفت��ه اول مهر و هفته آخر 

شهریور برگزار شود، گفت: بله کارهایش انجام شده است. 

آرش عبدی- ایرنا- سید محمد موسوی که با نظر بهروز 
عطای�ی به تیم ملی والیبال دعوت ش�ده بود از حضور در 
ای�ن تیم انصراف داد؛ انصرافی که با دلایلی عجیب همراه 

بود.
ب��ه گزارش ایرنا، تیم ملی والیبال ایران عازم لهس��تان خواهد 
ش��د تا در جام واگنر ش��رکت کند و پس از آن برای حضور در 
رقابت ه��ای قهرمانی جهان به اس��لوونی خواه��د رفت. این تیم 
آخری��ن تمرین خود را در ته��ران برگزار کرد. در این تمرین که 
با حضور خبرنگاران برگزار شد سید محمد موسوی کناره گیری 

خود از همراهی تیم ملی در رقابت های قهرمانی جهان اعلام کرد.
موسوی در شرایطی از حضور در تیم ملی انصراف داد که تنها 2 روز تا اعزام این تیم باقی مانده بود و قطعاً این 
تصمیم می تواند باعث ایجاد حواشی و عدم تمرکز بازیکنان در رقابت های پیش رو شود. او در صحبت های خود با 
خبرنگاران دلایلی برای انصرافش از تیم ملی عنوان کرد که چندان منطقی به نظر نمی رسد. موسوی در بخش زیادی 
از صحبت هایش از کمبود امکانات تیم ملی گلایه کرد و گفت: این شرایط، شرایطی نیست که بتوانیم مقابل تیم های 
بزرگ دنیا و تیم هایی که همه جور امکانات سخت افزاری دارند، مقابله کنیم. اگر مردم از ما انتظار دارند نتیجه بگیریم 
باید واقعیت های تمرین و اردو را بدانند. وضعیت خیلی اسفبار است. ناراحتی موسوی از کمبود امکانات در اردوی 
تیم ملی را می توان به حساب دلسوزی او گذاشت؛ اما سؤال اینجاست که در طول چند سال گذشته اردوی تیم ملی 
همین شرایط را داشته است؛ پس چرا آن زمان خبری از قهر و انصراف نبود؟ موسوی به پاداش ۱۸ میلیون تومانی 
که فدراسیون والیبال به خاطر درخشش در لیگ ملت ها برای هر یک از بازیکنان در نظر گرفت هم اشاره کرد و 
اظهار داشت: بچه ها 57 روز مسابقه داشتند و دور از خانواده بودند و با بردهایشان مردم را شاد کردند اما هیچ 
ارزش��ی برای این بچه ها قائل نشدند. موسوی در لیگ ملت ها حضور نداشت؛ اما به دفاع از بازیکنان پرداخت 
و پاداش��ی که برای آنها در نظر گرفت را کم و ناچیز تلقی کرد. نکته مهم و قابل تامل اینجاس��ت که با وجود 
درخش��ش ملی پوش��ان در لیگ ملت ها، چرا و با چه منطقی باید به آنها پاداش بیشتری داده شود؟ مگر تیم 
ملی در این رقابت ها روی سکو رفت؟ ضمن اینکه سال گذشته و پیش از المپیک توکیو برخی بازیکنان سابق 
تیم ملی مبالغ س��نگینی که بین ۴00 تا 500 میلیون تومان بود از فدراس��یون والیبال دریافت کردند. این 
مبلغ در حالی به بازیکنان پرداخت ش��د که تیم ملی در آن دوره از لیگ ملت ها عملکرد فاجعه باری داش��ت. 
موسوی در پایان صحبت هایش عنوان کرد که با ۴ نفر همچون  امیر خوش خبر در خصوص بازگشت به تیم 
ملی مش��ورت کرده اس��ت و ۳ نفر از آنها مخالف بازگشت وی بودند.  ای کاش موسوی به توصیه آن ۳ نفر که 
مشخص هم نشد چه کسانی بودند گوش می کرد و به تیم ملی بر نمی گشت. چرا که در حال حاضر بازیکنانی 
همچون مهدی جلوه، علی اصغر مجرد و امیرحسین توخته در پست سرعتی زن حضور دارند و موسوی باید با 
این بازیکنان رقابت می کرد تا به ترکیب اصلی می رسید و شاید یکی از مهمترین دلایلش برای کناره گیری از 
تیم ملی همین موضوع بوده است. ضمن اینکه توقع می رفت بازیکنی که دارای تجربه بالای بین المللی است 
و در 2 المپیک بازی کرده ابتدا تصمیمش را به اطلاع سرمربی تیم ملی می رساند. عطایی تا پیش از صحبت های 
موسوی با رسانه ها از این تصمیم بی خبر بود و بهمین خاطر این اقدام موسوی را به هیچ عنوان نمی توان حرفه ای 
قلمداد کرد. در نهایت اینکه پیراهن تیم ملی ایران ارزش و حرمت بسیار بالایی دارد و برای هر بازیکنی افتخار است 
که این پیراهن را بر تن کند. پیراهنی که با هیچ پاداش نقدی قابل مقایسه نیست و باید هر بازیکنانی که لیاقت 
پوشیدن آن را پیدا می کنند بابت این افتخار بارها خدا را شکر کند؛ نه اینکه تصور کنند می توانند از طریق تیم ملی 

به سود مالی دست پیدا کند.


